
AGENDEREN BESPREEKPUNT COMMISSIE 
   
 

Registratienummer : 
(In te vullen door de raadsgriffie) 
 

 

De commissie AB in vergadering bijeen d.d. 7 oktober 2020 
 
 

Onderwerp:  
Achtergelaten fietsen staan maandenlang te verroestten en worden door de gemeente niet 
weggehaald omdat deze wel op slot staan. 
 
 

Reden om onderwerp op agenda te plaatsen: 
Het aantal achtergelaten fietsen is aan het toenemen en omdat ze op slot staan, kunnen ze niet door 
de gemeente afgevoerd worden. Deze fietsen nemen schaarse fietsstalling plekken in en deze fietsen 
staan ook vaak verkeerd geparkeerd. Dit verkeerd parkeren nodigt andere fietsers uit om ook hun 
fiets op zo’n locatie neer te zetten. Als laatste is het geen gezicht om verroeste en verwaarloosde 
fietsen met lege banden op diverse plekken te zien staan. 
 
Daarom is het nodig dat de gemeente de bevoegdheid krijgt om deze fietsen te kunnen afvoeren. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Te bespreken in commissie: 
De VVD vindt het belangrijk dat de gemeente een procedure heeft om een verlaten fiets te kunnen 
en mogen verwijderen, ook al staat deze op slot. 
 
Graag horen wij de mening van andere fracties en het college hierover.  
 
 
 

Ondertekening en naam, 
 
Edwin Vervaet, VVD 
 
 
 

 


